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BRÅ Spånga-Tensta 

B R Å  P r o t o k o l l  

2006-10-27, Sammanträdesrummet, Tenstagången 55, plan 5. 
 
Närvarande:  

Ann-Katrin Åslund, SDN. 
Jonas Ljungstedt, SDN.  
Jack Kindberg, SDF.  
Ante Hemphälä, Gabriel Marawgeh och Linda Wikman, SDF.  
Gxxxx Sxxxx, Näpo Södra Järva. 
Txxxx Exxxxxxx, Spånga Företagarförening.  
Ixxxxxx Lxxxxxx, Connex. 
Hxxxxx Nxxxxx, FB. 
 

Förhindrade att närvara: 
Abdo Goriya, SDN. 
Cathrine Önnestam, SDF. 
Mxxxxx Dxxx och Gxxxx xxxxxxxxx, Fabege.  
Axxx Hxxxxx, Connex.  
Axxxx Sxxxxx, Åklagarmyndigheten.  
Mxxx Bxxxxxxx, Centrumkompaniet. 
Txxxx Hxxxxxx, Sisab.  
Lxxxxxx Sxxxx och Uxx Mxxxx SvB. 
Lars Carlsson, FB.  

 
Nästa möte är förflyttat och inbokat till den 15/12 kl. 9.00-11.00 på 
Tenstagången 55, Nämndrummet, nb.  
 
1. Dagens mötesordförande Ann-Katrin Åslund öppnade mötet och vi 

genomförde en kortare presentation av de närvarande. 
2. Dagordningen fastställdes.  
3. Val av sekreterare, Linda Wikman, förste justerare, Ann-Katrin Åslund 

och andre justerare, Txxxx Exxxxxxx. 
4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
5. Stockholmsenkätens resultat redovisades. Enkäten genomförs 

vartannat år i år 9 och år 2 på gymnasiet. Enkäten rör droger (alkohol, 
tobak, narkotika, doping, sniffning), brottslighet, hälsa och trivsel i 
skolan. Generellt skiljer sig resultaten mellan skolorna. Alkohol-
konsumtionen (de som anger att de avstår från att dricka ökar i antal) 
minskar generellt men mängden konsumerad alkohol bland de som 
dricker ökar. Viss ökning av rökare och brukare av narkotika kan 
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noteras. Jämför man hela stadsdelen med Stockolmssnittet ligger vi i 
de flesta fallen under eller som genomsnittet. Resultaten presenteras 
för var och en av skolorna som omfattas av undersökningen. Om 
skolorna så önskar sker även en presentation för föräldrar. I samband 
med presentation diskuteras förebyggande arbete och hur man kan gå 
vidare. Responsen från skolorna varierar. Skolorna ”äger” sina siffror 
och får själva bestämma vem eller vilka som ska ta del av dem och i 
vilken form. 

6. Eggeby Gård konferensen som vi hade i våras resulterade i en mindre 
kartläggning. Kartläggning kommer åter att skickas ut till alla i 
LoBRÅ. Under nästa möte kommer vi att diskutera prioriteringar 
utifrån kartläggningen inför 2007. 

7. Allmän information: 
• Nätverk Väst kommer att ha ett seminarium den 24/11 i Vällingby. 

Inbjudan kommer åter att skickas ut till alla i LoBRÅ. Några 
synpunkter angående att seminariet tar en heldag kom fram liksom 
synpunkter på förra årets träff. Alla dessa synpunkter kommer att 
beaktas inför kommande träffar med Nätverk Väst. 

• Avrapportering för LoBRÅs arbete under perioden april - oktober 
2006 delades ut till alla närvarande. Den skickas även ut digitalt. 
Förslag kom upp angående att sprida till eleverna i skolan att man 
kan vända sig till anonymt till polisen med tips kom upp. Det ska 
ses över hur en sådan kampanj skulle kunna gå till. 

• Illegala spel mm och det brev som kom från åklagaren 
diskuterades. Något förtydligande som önskades från LoBRÅ har 
vi inte fått. Vi enades om att vi gemensamt måste pressa på för att 
få fram en fällande dom i denna fråga så att vi får något att gå efter 
i framtiden. 
Angående åklagarens närvaro i LoBRÅ meddelades från åklagar-
myndigheten att man håller på och anställer en ny mängdbrotts-
åklagare som är den som kommer att ha till uppgift att ha kontakt 
med LoBRÅ. Den personen får själv lägga upp hur och när den ska 
vara närvarande på våra möten. 

8. Under punkten Övrigt: 
• Trafikveckan 2007 planeras för fullt. Den kommer att äga rum 

vecka 17. Broschyr som förmedlats till skolorna i stadsdelen 
delades ut till alla för kännedom på mötet. 

• Krogen i Spånga som var på väg att förlora sitt serveringstillstånd 
p.g.a. vapeninnehav mm har/håller på och byter ägare. I och med 
detta anser Tillståndsenheten att ärendet är avslutat för deras del. 
Polisutredning pågår mot den f d ägaren. 

• En fråga ställdes angående kontakt kring förebyggande arbete 
riktat till friskolorna i stadsdelen. Friskolorna får samma 
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erbjudanden som de kommunala skolorna men tar dem oftast inte. 
Problemet är att hitta en kontaktperson som man kan vända sig till 
i dessa skolor. En diskussion kom även igång kring de skolskjutsar 
som man använder sig av till vissa av friskolorna. Frågan var om 
dessa bussar är lämpliga att ha i trafik då de är mycket slitna. 
Strategi för att kontrollera detta lades upp. 

9. Nästa möte är förflyttat och inbokat till den 15/12 kl. 9.00-11.00 på 
Tenstagången 55, Nämndrummet, nb. 

 
 
 
 
  
Linda Wikman Ann-Katrin Åslund Tommy Elofsson 
Sekreterare  Ordförande och  Andre justerare 
  förste justerare 


